
Geachte  college van burgemeester en wethouders, 

 

Na gesprekken met deze en gene is mij duidelijk geworden dat het bos op de Hoge Akkers te 

Aarle-Rixtel is aangekocht door dhr. Pieter Verschure met de bedoeling om het te mogen 

kappen. Als compensatie voor het mogen kappen is voorgesteld om het ontbrekende stuk 

ecologische verbindingszone bij de Schevelingse te voltooien. Dit stuk land is ook eigendom van 

dhr. Pieter  Verschure. Deze ontbrekende schakel in de verbindingszone schijnt een hogere 

waarde te hebben en belangrijker te zijn voor de natuur dan het bos op de Hoge Akkers. 

Binnenkort komt deze kwestie in de commissie en waarschijnlijk ook in de raad om er een 

besluit over te nemen. 

 

Deze gang van zaken vind ik niet kloppen. Ik heb het gevoel dat dhr. Pieter Verschure zijn 

kaarten aan het uitspelen is. Dit riekt bij mij naar chantage en de gemeente gaat hier blijkbaar 

in mee! 

 

Als Pieter Verschure geen grond had gehad aan de Schevelingse loop dan zou hij geen 

toestemming krijgen om het bosje op de Hoge Akkers te kappen. Het komt er dus op neer dat 

als je grond hebt in de ecologische hoofdstructuur je alles mag kappen en omploegen wat buiten 

deze ecologische hoofdstructuur ligt. Door de aankoop van dhr. Pieter Verschure van het bos op 

de Hoge Akkers dwingt hij de Gemeente Laarbeek  een keuze te maken:  of Ecologische 

Hoofdstructuur of bos op de Hoge Akkers. Het is dus een soort ruilhandel in natuurwaarden, 

waar ik niets in zie. De natuur als geheel gaat er op deze manier niet op vooruit, eerder gaat de 

natuur als geheel er op achteruit. Je vernietigt namelijk een voor de Hoge Akkers belangrijk stuk 

natuur terwijl je er iets voor terugkrijgt dat nog geen natuur is. 

 

Moet de gemeente hierin meegaan? Ik denk het zeker niet. Ik snap dat het  uitbreiden van de 

ecologische hoofdstructuur belangrijk is. Maar het bosje op de Hoge Akkers is van zeer groot 

belang voor de flora en fauna in dit gebied. Dit omdat hier verder niet veel natuur meer is. Het 

bosje is daarom als stepping stone onmisbaar. 

 

Het is daarom belangrijk dat de gemeente alles in het werk stelt om het bos op de Hoge Akkers 

te behouden en zich niet onder druk laat zetten door de dhr. Verschure. Daarnaast is het zeer 

goed dat de gemeente Laarbeek zich inzet om de ecologische hoofdstructuur af te maken, maar 

niet door uitruil met andere natuur. Het voltooien van de ecologische hoofdstructuur vergt een 

lange adem waarbij de gemeente zich niet moet laten verleiden om een sluiproute te nemen ten 

koste van de natuur. 

 

Door dit uitruilen zal op den duur alleen de ecologische hoofdstructuur overblijven als natuur, de 

rest mag dus worden gekapt en omgeploegd. Ik denk niet dat dit de bedoeling is van de 

ecologische hoofdstructuur. De ecologische hoofdstructuur is bedoeld om de natuur uit te 

breiden door natuurgebieden aan elkaar te koppelen zodat uitwisseling van flora en fauna 

mogelijk is en de biodiversiteit te vergroten.  Om de ecologische hoofdstructuur te voltooien 

moet landbouwgrond worden aangekocht of voor andere landbouwgrond worden geruild. Maar 

nu wordt dus natuur opgeofferd om dit doel te bereiken, dit kan niet de bedoeling zijn. 



 

 

Graag zou ik zien dat bovenstaande punten serieus worden meegenomen in een te nemen 

beslissing over deze kwestie. Ik wacht uw reactie af. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 


